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Bobry problemem mieszkańców Węgrzynowic? W tej sprawie interpeluje radny Michał Drewnicki. Pyta

także o wydatki ARM Inwestycje. Z kolei radny Michał Starobrat pyta o profilaktykę zakażeń wirusem

HPV.

Radny Michał Drewnicki  prosi o informację o wydatkach spółki ARM Inwestycje, jakie zostały

poniesione w związku z rozpoczęciem działalności, oraz zatrudnieniu osób w spółce. Radny pyta

też czy zgromadzenie wspólników podjęło już uchwały o określeniu zasad kształtowania

wynagrodzeń oraz czy kontrakt menedżerski został zatwierdzony?  

Radny Drewnicki zwraca uwagę na temat problemów mieszkańców os. Wegrzynowice, dla

których sporą uciążliwością jest bobrowisko zlokalizowane przy ul. Węgrzynowickiej. Radny pyta

czy w tej sprawie podjęte zostały jakieś działania?

Z kolei radny Michał Starobrat, w związku z licznymi pytaniami mieszkańców Krakowa w

temacie programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie

Miejskiej Kraków, zwrócił się z prośbą o podanie informacji, które ułatwią mieszkańcom

skorzystanie z w/w programu.
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